



**REFERAT HASLE - LØREN IL AVD. HÅNDBALL**  
**Teams**

**26.01.2023**  
**Klubbhuset**

**Til stede:**  
**Forfall:**  
**Referent:**

Sak nr	Tema	Saksansvarlig	Oppsummering og beslutning
1	<b>Godkjenning av referat</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• <a href="#">Referat</a></li><li>• <a href="#">Vedlegg 1</a></li></ul>	Caroline	<b>Godkjent</b>
2	<b>Hallsituasjonen</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Noe nytt?</li></ul>	Anita	Ingenting nytt
3	<b>Økonomi</b>	Christophe	Se årsrapport.  Christophe foreslår han blir med på neste møte for lagledere for å informere om økonomi.
4	<b>Nytt fra Sportslig utvalg inkl. arrangementsgruppen</b>	Maren/Stian	Stian trener juniorlaget ut sesongen. Trukket ett av lagene.
5	<b>Årsmøte</b> Årsmøte 09.02.2023 kl. 18 på klubbhuset. Innkalling sendt ut og publisert. Gjennomgang og godkjenning av årsrapport.	Anita/ Caroline	Gjennomgang av årsberetning, og gjort justeringer i møtet.

			<p>Anita sørger for å motta endelig innstilling fra valgkomiteen over helgen.</p> <p>Sportslig leder deltar i prinsippet ofte på styremøtene. Det er derfor ønskelig at Stian formelt går inn i styret.</p> <p>Caroline følger opp gjenstående punkter for å ferdigstille rapporten, og tar kontakt med Anne for å få publisert årsberetning, innstilling og budsjett/regnskapsenest 2. februar.</p>
6	<p><b>Roller og ansvar</b> Eventuelle justeringer og behov for endringer i oppgavefordeling</p>	Anita	Utsettes til etter årsmøte
7	<p>Eventuelt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Gjennomført infomøte</li> <li>• Blitt med på søknad om midler sammen med klubben fra idrettsforbundet til "inkluderende idrettslag"</li> <li>• MyGame</li> <li>• Tidtager i hallen</li> </ul>		<p>Infomøte ble gjennomført som planlagt. Caroline kaller inn til nytt infomøte i midten av april. Temaer på møtet er i hvert fall:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Påmelding av lag til ny sesong</li> <li>• Slottsfjellcup (siste info)</li> </ul> <p>Håndballgruppa har blitt med på fellessøknad til "Inkluderende idrettslag" sammen med ski, fotball og hockeygruppa. Innspill fra Stian og Gro Anne er tatt med. Takk til fotballgruppa for å holde i søknaden.</p> <p>MyGame: Det har vært opp til undergruppene å ta stilling til streaming etter føringer fra forbundene. Styret ønsker ikke streaming i hallen.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Anita ber Jan Rune ta ned kameraer som tidligere har vært i bruk</li> </ul>

			<ul style="list-style-type: none"><li>• Caroline ber Anne oppdatere nettsidene våre</li></ul> <p>Tidtaker: <b>Vedtak:</b> Styret vedtar å kjøpe ny tidtaker til hallen. Gro ber Marianne anskaffe ny. Avsettes 25 000 kr.</p>